
 

Johannes Menzel 
 
English 
The sound of Berlin DJ and producer Johannes Menzel can mainly be identified as an               
interplay of deep / powerful kicks and raw techno basslines, paired with melodic, hypnotic -               
almost trance-like - lead and pad elements. Also he expresses ​his passion for this              
contrasting type of techno in his DJ sets. 
 
However just producing is not enough for Johannes. He also likes to share his skills with                
other producers. Some of his work such as Ableton templates or samples can be found on                
Productionmusiclive.com. Also other musicians can have a look over his shoulder by            
watching his screencast sessions. Those can be found on his channel “Ableton Techno             
Vlog” on YouTube.  
 
The feeling of being able to immerse into a world where limits are defined only by yourself                 
motivates him to spend every free minute in the studio continuing the exciting journey              
through the world of techno.  
 
Deutsch 
Der Sound des Berliner DJs und Produzenten Johannes Menzel definiert sich vor allem             
durch das Wechselspiel aus deepen / kraftvollen Kicks und industriellen Techno Basslines,            
gepaart mit melodischen, hypnotischen - fast schon Trance-artigen - Lead und Pad            
Elementen. Seine Leidenschaft für diese kontrastreiche Art von Techno lebt er auch in             
seinen DJ Sets aus. 
 
Doch Produzieren allein reicht Johannes nicht. Er teilt sein Wissen auch gern mit anderen              
Musikproduzenten. Einige seiner Werke sind als Ableton Templates oder Samples auf           
Productionmusiclive.com zu finden. Außerdem lässt er sich gern beim Musizieren in Form            
von YouTube Sessions auf seinem Kanal “Ableton Techno Vlog” über die Schulter schauen.  
 
Das Gefühl in eine Welt eintauchen zu können, deren Grenzen man selbst definiert,             
motiviert ihn dazu jede freie Minute im Studio zu verbringen, um die spannende Reise durch               
die Welt des Techno immer weiter voranzutreiben.  
 
Links 
http://www.officialjohannes.com 
https://www.facebook.com/officialJohannes 
https://soundcloud.com/officialjohannes  
https://www.instagram.com/johannes.berlin 
https://www.youtube.com/c/johannesofficial  
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